
 

Zápis z jednání školské rady při Základní škole Kamenice č. 2/2022 

dne 23.5.2022 

 

 

Přítomni : Miroslava Adamcová, Ing. Markéta Čejnová, Mgr. David Krop, Michaela Slámová, Pavel 

Winter 

Omluven : PharmDr. Štěpán Růžička 

Program:  

1. Zahájení jednání 

2. Odsouhlasení programu, doplnění 

3. Informace  o humanitární sbírce 

4. Výuka cizích jazyků  

5. Zhodnocení výuky online v době covidové epidemie 

6. Prezentace budoucího  studia pro  žáky  8. a 9. tříd  

7. Možnost rozšíření vchodových dveří během příchodu žáků   

8. Diskuze 

9. Závěr 

 

 

Ad 1) 

Předsedkyně školské rady (dále jen ŠR) přivítala přítomné členy ŠR, konstatovala, že je ŠR  

usnášeníschopná a v 18:00  hodin zahájila  jednání. 

Ad 2) 

Program byl rozeslán elektronickou poštou v předstihu. Další body  byly zařazeny po zahájení a program 

byl schválen. 

Ad 3) 

Paní Adamcová  podrobněji informovala o  úspěšném průběhu humanitární sbírky pro válečné uprchlíky 

z Ukrajiny. Tuto sbírku pořádala školská rada ve dnech 16.-17.3.2022 v prostoru školy. Výtěžek byl 

věnován OÚ Pohoří a MěÚ Jílové u Prahy, které poskytly ubytování maminkám s dětmi. Předsedkyně 

ŠR písemně poděkovala všem dárcům – v elektronické podobě bylo poděkování rozesláno rodičům. Do 

sbírky přispěli i zaměstnanci školy. Seznam získaných věcí viz příloha č. 1.  

 

Ad 4) 

Zástupci rodičů projevili zájem o možnost „zlepšení“ – doplnění výuky angličtiny konverzací s rodilým 

mluvčím. V praxi by to znamenalo 1x týdně mimo vyučování dobrovolná hodina konverzace  hrazená 



rodiči . Škola by poskytla prostor. Předsedkyně ŠR se s tímto námětem obrátí na vedení školy aby na 

příštím jednání  bylo eventuálně možné zabývat se  realizací od září 2022. 

 

A5 ) 

Zástupci rodičů i školy se shodli na postupně  velmi dobře vypracované  a kvalitní online  výuce. I přes  

neustále se  měnící nařízením v době covidové epidemie byla  komunikace školy s rodiči 

bezproblémová. 

 

Ad 6) 

Zástupci rodičů postrádají možnost bližšího seznámení se s konkrétním oborem nebo jeho 

zaměstnancem pro  žáky 8. a 9. tříd. Navzdory veletrhům, které školy a učební obory pořádají, dětem v 

tomto věku často chybí reálná představa o vybraném studiu a následném uplatnění. Určitě je i procento 

těch, kteří nejsou vůbec rozhodnuti o budoucím studiu. Mnoha rodičům a především dětem by setkání 

s konkrétním absolventem – zaměstnancem na úrovni diskuze bez „náborových frází“  a  reálné 

vysvětlení kladů i záporů mohlo výrazně výběr studia ulehčit. Pro  prezentaci by mohli být osloveni 

bývalí žáci školy, rodiče i z jiných ročníků atp. Předsedkyně ŠR v návaznosti na tento zápis osloví vedení 

školy a zjistí, jak by se dal návrh uskutečnit. 

 

Ad 7) 

Zástupci rodičů se zeptali na důvod, proč všechny děti vcházejí  ráno do školy – téměř ve stejnou dobu 

– pouze jedním otevřeným křídlem dveří. Viditelně se tak  u vchodu přetlačují  děti ze všech  ročníků. 

Zástupci školy tuto skutečnost nevědí – chodí do školy dříve a vchodem pro zaměstnance. Předsedkyně 

ŠR požádá vedení školy o možnost otevření i druhého křídla vchodových dveří v době ranního příchodu 

do školy. 

 

Ad 8) 

Během diskuze probírali přítomní členové otázky týkající se vztahu dětí a učitelů, proces známkování 

aj. 

 

Ad 9) 

V 19:50 paní Adamcová poděkovala všem členům za účast a jednání bylo ukončeno. 

 

Zapsala : Miroslava Adamcová dne 24.5. 2022  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


